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Styremøte (digitalt) 30. juni 2022 kl. 19.30-
20.20 
Tilstede: Monica	Balto	Anti,	Lone	J.	Nilssen,	May-Synnøve	Trosten,	Erlend	Skippervik	Sætre	og	
Synnøve	Solbakk.		

Forfall:	Agnar	Varsi	og	Leif	Erik	Varsi.	

Saksliste:  

Sak	21/22	 Økonomistatus	
Sak	22/22	 Orienteringer	og	diverse	oppfølginger		
Sak	23/22		 	 Kommende	arrangementer	
Sak	24/22		 	 Folkebad	
Sak	25/22	 	 Rekrutteringssykkel	-	terreng	
 
Sak 21/22  Økonomistatus   
Vi	har	pr.	i	dag	ca.	kr.	190.000	på	vår	brukskonto	og	kr.	108.000	på	sparekonto.		
	
Vi	har	mottatt	kr.	18.000	fra	kommunen	i	tilskudd	til	skiløypekjøring.	SVN	avslo	vår	søknad	til	mobilt	
lassokasteanlegg,	men	vi	får	dekt	for	utstyr.	Monica	har	sent	inn	regning	for	ca.	kr.	4.000.	Det	ble	
avslag	fra	Sametinget	til	innkjøp	av	flagg.	Alle	sponsorene	fakturert,	og	hittil	har	vi	mottatt	kr.	
100.000.	
	
Sak 22/22  Orienteringer og diverse oppfølging  
Aktiviteter, treninger, konkurranser mv. gjennomført:  

• Terrengsykkelrittet	Sirma Open XCO	gjennomført	lørdag	4.	juni.	40	deltakere.	Oppfølging:	
Sykkelgruppas	bes	evaluere	rittet.	

• I	forbindelse	med	Sirma	Open	XCO	ble	ble	det	arrangert	kommissærkurs	i	regi	NCF	3.-4.	Juni.	
Her	deltok	Per	Torleiv	Ravna,	Monica	Balto	Anti,	Britt	Somby,	Mette	Anti	Gaup	samt	to	fra	
Nerskogen	IL.	Et	veldig	nyttig	kurs!	

• Vår-løpskarusell	avsluttet	7.	Juni.	
• Vår-sykkelkarusell	og	terrengsykling	avsluttet	15.	juni.		
• Landeveisritt-arrangementet	Polaris Grand Prix	17.-18.	juni	ble	avlyst	pga	få	påmeldte	

deltakere	(16).	Oppfølging:	Sykkelgruppa	bes	evaluere.		
• På	inspirasjonskveld – Lys	mellom	husan-prosjektet	-	i	regi	av	fotballkretsen 2.	juni	2022	

deltok	Monica	Balto	Anti,	Camilla	Kalliainen,	Kjell-Magne	og	Odin	K.	Iversen,	Lise	Marianne	
og	Ingar	D.	Johansen,	Jørvin	Dervola,	Eirik	og	Ragnhild	Ravna,	Johannes	Varsi	og	Johan	
Alexander	Anti.	

• I	idrettsrådets medlemsmøte og årsmøte	1.	juni	deltok	Monica	Balto	Anti	og	Kjell-Magne	
Iversen,	i	tillegg	til	Synnøve	Solbakk	og	Tom	Hansen	i	idrettsrådets	styre.	Tom	ble	gjenvalgt	i	
styret.		
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Annet/annen oppfølging:  
• Ny-foliering av tilhenger.	Sykkelgruppa	følger	opp	ovenfor	sponsorene	mht	logoer.	SNN	dekker	

kr.	10.000	og	VårEnergi	kr.	25.000	av	folieringa,	inkl.	foto	til	VårEnergi	av	start/mål-pølsa	med	
aktive	–	helst	barn	(Sámi	maraton	eller	sykkellek).	

• Lotteri –	status:	Loddene	er	kommet,	og	Eirik	går	i	gang	med	loddsalget	J	
• Pop-up-teltet og seierspall	er	kjøpt	inn.	
• Sirbmá trenings- og konkurranseklær	(sak	19/22).	Oppfølging:	Evt.	bytte	av	leverandør	drøftes	

i	et	fellesmøte	med	sykkelgruppa	(neste	styremøte?).			
• Vår	årsmøtesak	10/20	om	rett til bruk av samiske navn på idrettslag	ble	av	Tana	idrettsråd	

fremmet	som	sak	til	idrettskretstinget	11.-12.	juni	i	år,	og	her	ble	følgende	vedtatt	oversendt	
til	idrettsstyret:	Navn	på	idrettslag	skal	behandles	av	idrettsråd	i	kommunen	og	endelig	
godkjennes	av	idrettskretsen.	Bruk	av	samisk	navn	kan	vurderes	alene	eller	både	norsk	og	
samisk,	jf.	at	samisk	er	et	offisielt	språk	og	likestilt	med	norsk.		

 
Sak 23/22  Kommende arrangementer  
Planlagte aktiviteter, konkurranser fremover:  

• Turmarsj	og	motbakkeløpet	Rástegáisái	lørdag	16.	juli.	Oppfølging:	Friidrettsgruppa.	
• Høst-løpskarusell	anna	hver	tirsdag	fra	2.	august?	Oppfølging:	Friidrettsgruppa.	
• Terrengsykling for rekrutter	onsdager	fra	10.	august	(evt	17.	august)	og	sykkelkarusell for	de	

minste	fra	onsdag	24.	august.	Oppfølging:	Sykkel-	og	triatlongruppa.	
• Aktivitetsuke ”Hopp og sprett” for barn	15.-18.	august.	Vi	har	ansvaret	for	mandag	15.	aug.	

sammen	med	IL	Forsøk,	og	kombinerer	det	med	Friidrettens	dag-arrangement.	Oppfølging:	
Friidrettsgruppa.	

• Sámi maraton	lørdag	20.	august.	Det	legges	opp	til	et	planleggingsmøte	med	sentrale	frivillige	
i	juli.	Oppfølging:	Friidrettsgruppa.	

	
Sak 24/22  Folkebad 
Fra	januar	til	15.	juni	har	vi	arrangert	folkebad	21	ganger	(bassenget	var	koronastengt	de	første	
ukene	i	januar).	Folkebadinntekter	hittil	i	år:	kr	25.250,	dvs.	kr.	1.200	pr	gang,	og	i	gj.snitt	har	vi	5	
dugnadstimer	pr	gang,	som	gir	kr.	240	i	inntekt	pr	dugnadstime.		
	
Vi	har	fått	tilbakemelding	fra	kommunen	om	at	folkebad	i	regi	av	Sirma	IL	er	satt	opp	onsdager	for	
kommende	sesong	(høsten	2022	–	våren	2023)	med	oppstart	onsdag	24.	august.		
	
Innspill: 

• Kommunen	må	koordinere	og	betale	for	kursing	av	badevakter.	Oppfølging:	Synnøve	svarer	
kommunens/TKEs	epost.		

• Vi	trenger	flere	badevakter	med/som	tar	livredningskurs.		
• Folkebadfrivillige	inviteres	til	oppsummerings-/oppstart-møte	med	middag	til	høsten.		

	
Sak 25/22  Rekrutteringssykkel - terreng 
Intersport-Tana	har	fått	inn	én	terrengsykkel	str.	XS	som	passer	for	9-12	åringer.	Vi	har	pr.	i	dag	to	
terreng-rekrutteringssykler.	Sykler,	og	særlig	småe	sykler,	er	for	tiden	vanskelig	å	få	tak.		
	
Vedtak:  
Vi	kjøper	terreng-rekrutteringssykkel,	og	søker	om	støtte	i	etterkant	(bl.a	NCF).		
	
	
Neste	styremøte;	torsdag	28.	juli	2022.		


